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Meer dan 5000 motivaties, ideeën en argumenten over duurzaam 

opwekken van energie in Regio Foodvalley 
 

Waar, hoe en hoeveel zonne- en windenergie kunnen we in 2030 opwekken in Barneveld, 

Ede, Nijkerk, Renswoude, Rhenen, Scherpenzeel, Veenendaal en Wageningen? In Regio 

Foodvalley werken de gemeenten samen met veel andere partijen aan een plan daarover: 

de Regionale Energiestrategie (RES). Een groep inwoners uit de hele regio - een 

burgerforum - geeft advies over dit regioplan. Hiermee geven zij aan wat inwoners van de 

acht gemeenten in de regio belangrijk vinden. Daarom riep Regio Foodvalley inwoners en 

ondernemers op om hierover hun mening te geven. Van 8 december tot en met 10 januari 

2021 kon iedereen in de regio van 16 jaar en ouder een vragenlijst invullen.  

 

Uitkomsten  

Bijna 1800 mensen gaven bij elkaar 5000 motivaties, ideeën en argumenten over het opwekken 

van duurzame energie. Deze mensen komen verspreid uit de hele regio en uit alle gemeenten. 

Er deden mensen mee uit alle leeftijdsgroepen, maar jongeren tot 25 jaar lijken minder 

vertegenwoordigd.  

Mensen die minder makkelijk kunnen lezen, worden deze weken nog begeleid bij het invullen 

van de lijst. Specialisten van de TU Delft starten tegelijk met het analyseren van de eerste 

antwoorden. 
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De komende weken krijgen we daarmee een 

beeld van wat inwoners van Regio Foodvalley 

belangrijk vinden bij het opwekken van 

duurzame energie. Het Burgerforum gebruikt 

de resultaten om een advies op te stellen. Dat 

advies presenteren zij op 3 maart 2021 aan 

vertegenwoordigers van verschillende 

organisaties werken aan het regioplan. Als het 

advies helemaal compleet is, plaatsen we het 

advies en de resultaten van de vragenlijst op 

de website resfoodvalley.nl.  

 

 

 

  
    

         
   

  

  

Wat gebeurt er in uw eigen gemeente, en wat in de regio? 
 

De gemeenten Barneveld, Ede, Nijkerk, Renswoude, Rhenen, Scherpenzeel, Veenendaal en 

Wageningen hebben al, of maken nog visies en plannen over het opwekken van duurzame 

energie. Daarbij betrekken zij zelf hun inwoners. Voor inwoners en ondernemers is de eigen 

gemeente dus het eerste aanspreekpunt. De visies en plannen van de gemeenten voor het 

opwekken van duurzame energie maken onderdeel uit van het regioplan: de RES.  

Maar energie opwekken houdt niet op bij de gemeentegrens. Daarom kijken de gemeenten óók 

naar de hele regio: kan het energienet straks alle stroom aan? Wat is de invloed op het 

landschap van windmolens en zonnepanelen? Hoe kan je het opwekken van duurzame energie 

combineren, bijvoorbeeld met zonnedaken boven parkeerterreinen?  

Het overleg over dit soort vragen vindt plaats in het zogenaamde Stakeholderoverleg. Dat is 
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een overleg waar vertegenwoordigers van verschillende organisaties werken aan de regionale 

energiestrategie. 
  

  

  
    

         
   

Kennis vergaren in werkateliers 
 

Om goede keuzes voor de regio te kunnen maken, heeft het Stakeholderoverleg kennis nodig. 

Die wordt verzameld in werkateliers. Daar zitten de medewerkers aan tafel van alle partijen die 

ook in het Stakeholderoverleg zitten, aangevuld met deskundigen. Ook enkele leden van het 

Burgerforum doen mee. In de werkateliers wordt niet onderhandeld en er worden geen 

besluiten genomen over wat er in de regio moet gebeuren. Wel worden kansen en knelpunten 

onderzocht. Bijvoorbeeld: wat als het opwekken van duurzame energie duurder wordt omdat het 

slecht aangesloten kan worden op het energienet? Of: wie profiteert er straks van het duurzaam 

opwekken van energie, hoe zorgen we dat inwoners ook de voordelen ervaren?  
  

  

  
    

         
   

Burgerforum RES Foodvalley van start gegaan 
    

  

     

Inwoners hebben al meegedacht, of kunnen 

nog meedenken met de plannen in de eigen 

gemeente voor het opwekken van duurzame 

energie. Ook zijn er inwoners die mee 

denken over het regioplan: de RES. Daar 

komen weer andere onderwerpen aan de 

orde, zoals hoe in de regio om te gaan met 

windmolens langs snelwegen. Regio 

Foodvalley heeft ervoor gekozen inwoners 

uit de hele regio te betrekken via een 

burgerforum.  

   

Een Burgerforum is een groep burgers, met een representatieve samenstelling. Dat betekent 

dat de groep is samengesteld uit een evenredige mix van man/vrouw, opleiding, leeftijd, en plek 

in het gebied. Hier leest u daar meer over. De groep is geloot. Het doel van de loting is dat 

iedere inwoner van de regio evenveel kans heeft gehad om geselecteerd te worden. Het 

burgerforum brengt advies uit namens de inwoners uit Regio Foodvalley. Het Burgerforum 

kwam voor het eerst op 19 november 2020 bij elkaar. Twee leden van het burgerforum doen 
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mee aan het Stakeholderoverleg.  

  
    

  
    

         
   

Hoe gaat het verder? 
 

Het eerstkomende Stakeholderoverleg is op 27 januari 2021. Met elkaar werken alle 

deelnemers verder aan het regioplan. Dat is het vervolg op het concept dat vorig jaar 

verscheen. Daarbij kijken zij hoe zij elkaars belang het best kunnen dienen.  

In drie bijeenkomsten in januari en februari maakt het burgerforum een advies op basis van de 

ideeën en argumenten die afgelopen maanden zijn verzameld bij inwoners. Dit advies wordt 

samen met de resultaten van het onderzoek ingebracht in het Stakeholderoverleg van 3 maart 

2021. Na eventuele laatste aanpassingen wordt het advies vervolgens openbaar, samen met de 

resultaten van de vragenlijst. Er is ook nog een derde Stakeholderoverleg op 25 maart. 

Alle overleggen die gepland zijn, staan in de kalender op de website. 

  

Gemeenteraden van Barneveld, Ede, Nijkerk, Renswoude, Rhenen, Scherpenzeel, Veenendaal 

en Wageningen, Provinciale Staten van Gelderland en Utrecht en de algemeen besturen van 

Vallei & Veluwe en Hoogheemraadschap Stichtse Rijnlanden hebben het laatste woord over het 

regioplan. Zij besluiten erover vanaf eind april 2021. De RES 1.0 is uiterlijk op 1 juli 2021 

afgerond. Daarna wordt verder gewerkt aan de RES 2.0. Het regio plan wordt vervolgens elke 2 

jaar aangepast aan nieuwe inzichten en innovaties. 
  

  

  

  

  
    

         
   

Vragen 
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Heeft u vragen over het regioplan of het burgerforum? Mail ons gerust via 

res@regiofoodvalley.nl. 
  

  

  
    

         
   

Landelijke bijeenkomsten voor volksvertegenwoordigers 
 

Volksvertegenwoordigers ontvingen eind 2020 handige informatie over de besluitvorming over 

de RES 1.0. In de informatie staan tips en een tijdlijn met data van Webinars die gehouden 

gaan worden. Data en aanmeldmogelijkheden verschijnen steeds op deze kalender.  

Het eerste webinar van 14 januari jl. kunt u hier terugkijken. Dit webinar ging over de positie van 

volksvertegenwoordigers in de RES.  
  

  

  
    

         
   

  

  

Uit de gemeente Scherpenzeel: Scherpenzeel zoekt naar 

mogelijkheden opwek groene energie 
 

Ook in de toekomst hebben inwoners en ondernemers in Scherpenzeel elektriciteit nodig en 
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waarschijnlijk gaat deze vraag zelfs stijgen. Daarom gaat ook Scherpenzeel op zoek naar 

mogelijkheden om energie op te wekken uit wind en zon. Hoe, dat staat beschreven in de 

Energievisie Scherpenzeel. Die wordt binnenkort besproken door de gemeenteraad van 

Scherpenzeel.  

  

In de Energievisie wordt voorgesteld de mogelijkheden en kansen te onderzoeken voor het 

plaatsen van twee grotere windturbines (in totaal 6-10 MW). En naast de voorgestelde 

zonnedaken en zon boven parkeerterreinen wordt ook voorgesteld te zoeken naar kansen en 

mogelijkheden voor 20 ha aan zonnevelden.  

  

Voor de Energievisie is ook onderzoek gedaan naar de energieopbrengst van zonnepanelen op 

daken. Dit is nodig en wordt ook in de toekomst verder gestimuleerd. Maar ook met het 

volleggen van alle geschikte daken, bedrijfspanden en het overkappen van bijvoorbeeld 

parkeerplaatsen, is deze opwek niet voldoende om aan de stijgende energievraag in de 

gemeente te voldoen.  

 

De Energievisie gaat nadrukkelijk uit van de zoektocht naar mogelijkheden tot duurzame 

energieopwek, op initiatief van inwoners of coöperaties, in samenspraak met omwonenden en 

met opbrengst voor de eigen samenleving.  

  

De Energievisie Scherpenzeel wordt op 28 januari besproken door de gemeenteraad in de 

(digitale) opinieronde. Inwoners krijgen dan gelegenheid om in te spreken. Aanmelden kan 

via griffie@scherpenzeel.nl Uiteindelijk besluit de gemeenteraad over de Energievisie tijdens de 

vergadering op 11 februari. 

 

Meer leest u hier. Heeft u zelf nog vragen of wilt u meer informatie, dan kunt u mailen 

naar duurzaam@scherpenzeel.nl. 
  

  

  
    

         
   

 website: resfoodvalley.nl 
  

  

Deze e-mail is verstuurd aan griffie@scherpenzeel.nl.• Als u geen nieuwsbrief meer wilt 

ontvangen, kunt u zich hier afmelden. • U kunt ook uw gegevens inzien en wijzigen. 
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• Voor een goede ontvangst voegt u res@nieuwsbrieven.regiofoodvalley.nl toe aan uw 

adresboek. 

 

 

  

 


